
 Åseda Hembygdsförening styrelsemötesprotokoll fört den 7/11 2018
I Mörtelek

Närvarande: Lisbet Bengtsson, Krister Pettersson, Karl-Erik Karlsson och Tommy Bengtsson. 

1. Ordförande Krister Pettersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Dagordningen lästes igenom och godkändes.

3. Till protokolljusterare för dagens möte valdes Tommy Bengtsson.

4. Föregående mötesprotokoll lästes igenom och godkändes.

5.  Ekonomisk rapport. Ingen rapport. Kassören ej närvarande.

6. Julmarknaden. Knallar börjar anmäla sig. De olika ansvarsområdena är utsedda. Vi träffas
den 2/12 i Mörtelek kl. 10.00 för att förbereda inför julmarknaden.

7. Byggnadsvård. Ett fönster på Horsagärdestugan är trasigt. Sven-Ivar prata med Björn 
Landkvist om det. Dörren till Bergaboden hänger. Den är svår att öppna/stänga. Skivorna 
till vinde på Bergaboden är på plats. Byt ut våra lampor till LED. Både inne och ute. Måste
byta en planka på scenen. Arbetet i ”Blommarummet” fortskrider. Anslagstavlan är flyttad. 
Spånhuset är färdigbyggt. Vi kommer att göra inventeringsrundor i parken.

8. Nästa års (2019) aktiviteter. Årsmötet blir den 10/3. Tacksägelsemiddagen blir den 9/2 
och städdag blir det den 20/4.

9. Övriga frågor. Fernander har ordnat med tryck av sin bok. Den är nu färdig. Han kommer 
att sälja boken på julmarknaden. Han slipper att betala för sin plats. Vi kommer att köpa in
20 stycken som vi kommer att ha till försäljning.

10.Nästa möte blir tisdagen den 11/12 kl. 18.30 i Mörtelek.

11. Krister avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

Sekreterare Ordförande Justerare
Lisbet Bengtsson Krister Pettersson Tommy Bengtsson


